

شركة التجمعات للمشاريع السياحية مع.م. Al - Tajamouat for Touristic Projects, plc.

Date: 04/12/2019 للمشاريع السياحي

Ref.: TTP/CEO/130/2019

To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange

Subject: Other Material Information

Al-Tajamouat for Touristic Projects (Company)

Amman Cross Road of Prince Hashem and Saed Abdou Shamout, Taj Mall Building, Mezzanine Level - P.O. Box 5376 Amman 11183 Jordan

In accordance with the Disclosure Instructions for Listed Companies and Accounting and Auditing Standards 2004 and its amendments up until 2018, we hereby inform you that the Board of Directors of the Company approved to establish a Special Purpose Vehicle (SPV) which will hold a solar power BOT lease on behalf of the Company. Furthermore, the Board of Directors authorized the CEO to execute a 20 year BOT agreement with Yellow Door Energy Limited - Jordan to develop a solar power farm for TAJ Mall.

The agreement was signed whereby a capacity of 4.05 MWp solar power station will be developed to cover about half of TAJ Mall electricity consumption. The 4.05 MWp is expected to generate cash savings on an annual basis. In addition, the Company has signed another agreement with Kawar Energy Company for the value of JD 210,000 to buy Rooftop Solar system with capacity of 340 KW.

It is expected to start operation and production of energy during the third quarter of year 2020, which will reflect positively on the Company's profit. The estimated average amount will be JD 350,000 for each operating year during the life time of the project.

Al Tajamouat for Touristic Projects, Plc

Issam Issa

بورصة عوسان سرة الإدارية والنائية المساريع السياحية مع م المساريع السياحية مع م المساريع السياحية مع م المساريع السياحية مع م

الجهة المختسة ، للدراء

التاريخ: 2019/12/04

المرجع: TTP/CEO/130/2019

السادة هيئة الاوراق المالية

السادة بورصنة عمان

الموضوع: المطومات الجوهرية الأخرى

شركة التجمعات للمشاريع السياهية (الشركة)

عمان تقاطع شارع الأمير هاشم مع شارع سعد عبدو شموط، بناية تاج مول - طابق الميزانين مكاتب الادارة -ص يب. ٥٢٧٦، عمان ١١١٨٢، الأرين

وفقا لتعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التنقيق لمنة ٢٠٠٤ وتعديلاتها الأخيرة حتى سنة ٢٠١٨، نعلمكم بأن مجلس إدارة الشركة قد وإقق على تأسيس شركة ذات غرض خاص والتي سوف تقوم بتنفيذ عقد الطاقة الشمميه بالنيابة عن الشركة الام وتفويض الرئيس التنفيذي لتوقيع لتفاقية (BOT) بناء - تشفيل - نقل ملكية لمدة 20 عام مع شركة يلو دور اترجى Yellow) (Door Energy لتطوير محطة طاقة شمسية تخص المبنى الاستثماري تاج مول.

وقد تم توايع الاتفاقية بسعة قدرها 4.05 ميغاواط والتي سيتم تطويرها لتغطية تقريبا نصف احتياجات الكهرياء لمينى التاج مول والتي من إلمتوقع ان تؤدي الى وفر في التنفقات النقنية السنوية، بالرضَّافة الى ذلك تم توقيع إتفاقية اخرى مع شركة قعوار الطاقة بقيمة 210,000 دينار الشراه وتركيب خلايا شمسية لتوفير الطاقة على سطح المبنى بقدرة إجمالية 340KW.

من المتوقع ان يبدأ التشغيل وانتاج الطاقة خلال الربع الثالث من العام 2020 والذي سوف ينعكس بشكل إيجابي على أرباح الشركة. ويقدر معل قيمة المبلغ 350,000 دينار لكل سنة تشغيلية خلال فترة عمر المشروع.

شركة التجمعات للمشاريع السياحية

م عصام عیسی